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Készült Neszmély Község Képviselőtestületének 2012. május 29-én tartott üléséről 

 
Jelen vannak:  
Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 
 
Farkas Péter, Gál Istvánné, Kószás Vendel Attila Takácsné Pogrányi Irén, Szabó Géza 
képviselő jelezte későbbi érkezését 
 
Távolmaradó: Pató Bálint képviselő 
 
Agg Petra jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
Dörömbözy Margit iskola igazgató 
Dr. Fekete Erika háziorvos 
Hugl Olga védőnő 
Bélai Lajosné szociális és gyámügyi főtanácsos 
Payer Lívia családgondozó 
Pogrányi Éva adóügyi elődadó 
Lakosság részéről: 1fő 
 
Janovics István: Köszöntöm a megjelenteket és megállapítom, hogy a képviselőtestület 
határozatképes. Pató Bálint képviselő nem vesz részt a mai ülésen, Szabó Géza képviselő 
jelezte késését. Mindenki megkapta a napirendi pontokat, a következő módosításra teszek 
javaslatot: 1. napirendi pont változatlanul marad. 2. napirendi pont lesz a korábbi 4. napirendi 
pont, 3. napirendi pont lesz a korábbi 5. napirendi pont, 4. napirendi pont a korábbi 6. 
napirendi pont, 5. napirendi pont a korábbi 7. napirendi pont, 6. napirendi pont a korábbi 8. 
napirendi pont, 7. napirendi pont a korábbi 9. napirendi pont. 8. napirendi pont a korábbi 2. 
napirendi, 9. napirendi pont a korábbi 3. napirendi pont, 10. napirendi pont törölve, így 10. 
napirendi pont a korábbi 11. napirendi pont, 11. napirendi pont marad, 12. napirendi pont 
marad, 13. napirendi pont: Igazgatási szünet elrendelése a Polgármesteri Hivatalban, 14. 
egyebek napirendi pont.  
Egyebek napirendi ponthoz kinek van hozzászólása? 
 
A képviselőtestület 5 egyhangú igennel elfogadta a módosított napirendi pontokat. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
51./2012. (V.29.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselőtestülete a napirendi  
pontokat az alábbiak szerint fogadja el: 

 
 

1.  Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester. 



2. A háziorvos 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztató 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: dr. Fekete Erika háziorvos 

 
3. A fogorvos 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztató 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: dr. Szabó Zsuzsanna fogorvos 
 

4. Beszámoló a védőnői szolgálat 2011. évben végzett munkájáról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Hugl Olga védőnő  

 
5. Értékelés a helyi önkormányzat által 2011. évben végzett gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Bélai Lajosné szociális és gyámügyi főtanácsos  
 

6. A családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 2011. évi munkájáról 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: Payer Lívia családgondozó 

 
7.        Tájékoztató a kistérség keretei között működő segítségnyújtásról  

       Előterjesztő: Janovics István polgármester 
       Előkészítő: Székely Csaba intézményvezető 
 

8. A mezőőri rendelet felülvizsgálata 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

László Ferenc jegyző 
 

9. A Launai Miklós Iskola további működésével kapcsolatos döntések előkészítése 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

10. Ádámku Attila telekvásárlási ajánlata 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

11. Matuschek Győző telekvásárlási ajánlata 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 

 
12. Jobbágy Bence kérelme 

Előterjesztő: Janovics István polgármester 
 

13. Igazgatási szünet elrendelése a Polgármesteri Hivatalban 
Előterjesztő: Janovics István polgármester 
Előkészítő: László Ferenc 
 

14. Egyebek 
 
 
 
 



 
 1.  Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 
 
Két ülés között: 

- A benyújtott 6 Holcim pályázat közül sikeresen elnyertünk egyet, 250.000 Ft értékben 
homokot és cementet kapunk, a református templomtól kezdődően a járdafelújításra. 

- Az önkormányzat és a Bakony-vidéke per II. fordulója lezajlott és azt jogerősen 
megnyerte önkormányzatunk, így a 35 MFt-ot nem kell kifizetnünk, ez az összeg a 
kishitelezők között kerül felosztásra és a perköltséget sem kell megfizetnünk ez az 
igazi nyereség. 

- Pató Bálint képviselővel az Észak-Dunántúli Környezetvédelmi, Természetvédelmi és 
Vízügyi Felügyelőség igazgatójánál voltunk, tárgyaltunk a környezetvédelmi bírság 
megfizetéséről. A hivatalvezető szerint a bírságot mindenképpen ki kell fizetnünk, 
részletfizetést engedélyezhetnek 

- Pályázati lehetőség nyílik a Hídverő napokra, abban az esetben, ha a rendezvény 
elmúlt 15 évét bemutatjuk. 

- Búcs Község elbukta az Európai Uniós pályázatát, így a Hídverő napok egy hétvégére 
korlátozódik júl.6-8 

- Azt a tájékoztatást kaptam, hogy minden lakos megkapta a vízügytől a számláját, 
amennyiben valakinek problémája van, kérem, őket értesítsék 

- Közmunkásaink megkezdték a fűnyírást, az Újhegyi út helyreállítását, vízelvezetőket 
és átereszeket tisztítják  

- Az iskolával kapcsolatosan nem szólnék, mert későbbi napirendi pontunkban szerepel 
 
 
Janovics István: A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót kiküldtük, 
kinek van hozzászólása? 
 
 
Szavazás 5 fő igennel. 

 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
52./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 

A két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Janovics István polgármester 
 

2. A háziorvos 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztató 
 
Janovics István: Képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, doktornő szeretné-e 
kiegészíteni valamivel? 
 
dr. Fekete Erika: Nem köszönöm, ha valakinek kérdése van, szívesen válaszolok. 
 
László Ferenc: Nem kérdezni szeretnék, hanem tájékoztatást adni, mert doktornő és a 
fogorvosnő is megkeresett azzal a kéréssel, hogy szeretnének egy tisztasági meszelést illetve a 



mozgáskorlátozottak számára rámpát, Javaslom, készüljön előterjesztés az igények 
költségkihatásáról a testület számára. 
 
Farkas Péter: Ez a folyamat egyszer már elkezdődött, csak a csődeljárás miatt megszakadt. 
 
Dr. Fekete Erika: Szeretném jelezni, hogy a kevés munkahely miatt a fiatalok elhagyják a 
települést, ezért aránylag sok az idős ember és jelentős a munkanélküliség is. Mindkét 
jelenség károsan hat a lakosság egészségügyi állapotára.  
 
Takácsné Pogrányi Irén: A közüzemi számlákat ki fizeti? 
 
Dr. Fekete Erika: Ez az összeg háromfelé oszlik, egyik részét én fizetem, másikat a 
Neszmélyi Polgármesteri Hivatal, a harmadik részét pedig a Dunaalmási Polgármesteri 
Hivatal. 
 
Szavazás: 5 fő igennel 
 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
53./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 

A háziorvos 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót 
 
Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: Azonnal 

 
3. A fogorvos 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztató 

 
Janovics István: Képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, doktornő nem jött el az 
ülésre, kinek van kérdése? 
 
Takácsné Pogrányi Irén: A fogorvosi rendelőnél is úgy van a közüzemi költségek fizetése, 
mint a házi orvosi rendelőnél? 
 
Janovics István: Úgy tudom, hogy igen, de ennek utána fogok nézni a következő ülésre. 
 
 
Szavazás: 4 fő igen, 1 fő tartózkodik. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
54./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 

A fogorvos 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót 
 
Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: Azonnal 
 
 
 
 



4.Beszámoló a védőnői szolgálat 2011. évben végzett munkájáról 
 
Janovics István: Képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, kívánja-e védőnő 
kiegészíteni valamivel a tájékoztatót? 
 
Hugl Olga: Nem, köszönöm. Kinek van kérdése? 
 
Janovics István: Hogy állunk kismamákkal? 
 
Hugl Olga: Jelenleg két kismamánk van. Szeretném megragadni az alkalmat és megköszönni 
a Baba Mama Klub helyiséget. 
 
Kószás Vendel Attila: Szeretném megköszönni a segítséget magam és feleségem nevében. 
 
Janovics István: Én is szeretném megköszönni a lelkiismeretes munkát, sok pozitív 
visszajelzést kapunk a védőnői szolgálatról. 
 
Szavazás 5 fő igennel. 

 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 

55./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 
A védőnő 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót 

 
 
Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: Azonnal 
 
5.Értékelés a helyi önkormányzat által 2011. évben végzett gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 
 
Janovics István: Képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, kinek van kérdése? 
 
Takácsné Pogrányi Irén: A védőnői tájékoztatójában 42 3 év alatti gyermek szerepel, a 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi értékelésnél 49. Mi ennek az oka? 
 
Hugl Olga: Magas a fluktuáció, hetente költöznek el és költöznek be családok. Egy 5 
gyermekes család beköltözésénél ez a szám nő, de kiköltözésnél drasztikusan csökken. A 
hivatali statisztika a decemberi állapot szerinti, a másik márciusi. 
 
Szavazás 5 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
56./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 

Értékelés a helyi önkormányzat által 2011. évben végzett gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

 
 
Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: Azonnal 
 



6. Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 2011. évi munkájáról 
 
Janovics István: Képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, Lívia kívánja-e kiegészíteni? 
 
Payer Lívia: Sajnos sok pozitív dologról nem tudok beszámolni. Azok a fiatalok, akik 
kikerültek a védelembe vétel alól, azok betöltötték a 18. életévüket. Szeretném elmondani, 
hogy új telephelyünk van Tatán, de az ügyfeleinket továbbra is a régi helyen, Tata, Almási 
utca 43. alatt várjuk. A Neszmélyi Polgármesteri Hivatalban kedden és pénteken 8-10 óráig 
tartózkodom, aztán megyek iskolába, óvodába. Sajnos a gyermekek manapság nem 
gyerekcsínyek, iskolai hiányzások miatt kerülnek gondozásba -bár ezeknek a száma is 
megnőtt- hanem a betörés, a lopás és a kábítószerrel való visszaélés egyre gyakoribb. 
 
Gál Istvánné: A szülők hozzáállása pozitív vagy negatív? 
 
Payer Lívia: A családoknál összetett a probléma, anyagi és nevelési gondokkal küszködnek. 
A szülőknek nincs tekintélyük. 
 
László Ferenc: A kevés sikerélmény ellenére, a gyermekvédelmi szolgálat és a hivatal között 
jó az együttműködés. 
 
Kószás Vendel Attila: Mi lehetne a megoldás a problémákra? 
 
Payer Lívia: A változás lehetőségét a nevelési módszerek változtatásában látom, illetve 
nagyon fontosnak tartom, hogy a szülők jó példát mutassanak otthon, mert hiába teszünk meg 
mindent, ha haza megy, és az ellenkezőjét látja, amit mi elmondunk neki. 
 
Hugl Olga: Úgy vélem, hogy a gondok akkor kezdődnek, amikor az anya elmegy otthonról 8-
12 órára dolgozni. A megoldás véleményem szerint több gerenációs családok 
megteremtésében rejlik, ahol a nagyszülő is be tudna segíteni. 
 
Szabó Géza képviselő megérkezett. 
 
László Ferenc: Sajnos sok a magányos, és sok az elkeseredett ember, akinek nincs biztos 
jövője, megélhetése. Fontos lenne a közösségi összetartozást erősíteni.  
 
Szavazás: 5 fő igen, 1 fő tartózkodik. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
57./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 

A családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 2011. évi munkájáról 
 
 
Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: Azonnal 
 
 
 
 
 



7. Tájékoztató a kistérség keretei között működő segítségnyújtásról  
 
Janovics István: Képviselőtársaim megkapták az előterjesztést, kinek van kérdése? 
 
Bélai Lajosné: László Ferenc jegyző úr kérte ezt a tájékoztatót először, eddig nem volt.  
 
László Ferenc: Azért kértem a tájékoztatót, mert a házi segítségnyújtás problémás terület, 
csak 12 fő veszi igénybe ezt a szolgáltatást, habár úgy gondolom, hogy 2-szeres, 3-szoros 
létszám sem lenne elég. Sok az elesett, magányos ember, akinek a napi fél óra beszélgetés is 
sokat jelentene. A helyzet javítása civil összefogással megoldható. 
Bélai Lajosné: A probléma az, hogy fizetős lett ez a szolgáltatás. 
 
Kószás Vendel Attila: A helyben működő egyházak figyelmét is fel lehetne hívni. 
 
 
Szavazás: 6 fő igennel 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
58./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 

Tájékoztatót, a kistérség keretei között működő segítségnyújtásról 
 
Felelős: Janovics István 
Határidő: Azonnal 
 
 
 
8.A mezőőri rendelet felülvizsgálata 
 
Janovics István: Március 28-án 14.30-kor fórumot tartottunk a gazdákkal, ahol a mezőőri 
járulékkal kapcsolatos észrevételeket lehetett elmondani. 4 gazda jelent meg, ezen kívül a 
Duna- Ipoly Nemzeti Park képviselője és a Süttői Erdészet alelnöke. A beszélgetésnek pozitív 
kicsengése volt, a szervezetek látnak lehetőséget az együttműködésre. Aradi úr volt továbbra 
is negatív véleménnyel. A korábbi egyeztetések alapján a Halászati Társaság és a Hegyközség 
is részt venne a mezőőri szolgáltatás működésében. Arra szeretném kérni a Tisztelt 
Képviselő-testületet, hogy tartsuk fent idén ezt a rendeletet és jövőre egy megfontolt 
határozattal döntsünk a szolgáltatás feltételeiről. 
 
László Ferenc: Aradi úr és a megjelent gazdák tartják álláspontjukat, aláírásgyűjtés is 
történik. Jogszabályváltozás miatt a szabálysértési eljárások a Kormányhivatalhoz kerültek, 
viszont az önkormányzat kiemelt esetben rendeletet alkothatnak, szélesebb teret enged a 
mezőőrnek, helyszíni bírságolásra is további lehetőségek nyíltak. 
 
Janovics István: 79 egyénből 3 kivételével mindenki elkészítette a bevallását, az összeg 
20%-a megérkezett számlánkra. Abban az esetben, ha módosítunk a járulék összegén, úgy 
természetesen a többletet vissza kellene fizetnünk és ez plusz költséggel jár. 
 
Kószás Vendel Attila: Úgy gondolom, hogy erre a fórumra a rendelet megalkotása előtt 
kellett volna sort keríteni. Helyén valónak találom, hogy a költségvetésben egyértelműen 
látható legyen az, hogy mire lett elköltve a befolyt összeg. Azt is jó lenne látni, hogy milyen 
intézkedéseket foganatosít a mezőőr.  



 
László Ferenc: A beszedett mezőőri járulék és az állami támogatás másra nem fordítható, a 
költségvetésben külön soron szerepel, ez ellenőrizhető. A mezőőrnek is lehet előterjesztési 
kötelessége, ha a képviselő testület úgy dönt. Azzal kapcsolatban, hogy a fórumot meg kellet 
volna tartani hamarabb, úgy gondolom, hogy a gazdák álláspontja ismert, érthető és nem 
változik. Feloldást erre nem látok. 
 
Farkas Péter: Sok a lopás. Hogy tudja ellátni a feladatát a mezőőr, ha tőle is loptak? 
 
Janovics István: Aradi úr azt állította, hogy nem történik semmi a határban. Akkor ez jó, 
vagy rossz? Magasabb szintű beavatkozás lesz lehetséges. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Sérelmezem, hogy én, mint képviselő, a mai fórumról nem tudtam.  
 
Kószás Vendel Attila: Én is szerettem volna ott lenni. 
 
Janovics István: Nem volt kikötés az, hogy a képviselők is vegyenek részt.  
 
Gál Istvánné: Úgy gondolom, hogy meghoztuk ezt a döntést, vállaljuk érte a felelősséget, 
maradjon így ebben az évben.  
 
Szabó Géza: Úgy indult ez az egész, hogy kell-e a mezőőr, mindenki azt mondta, hogy kell. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Én az elejétől kezdve nem támogattam. Abban sem bízom, hogy a 
társaságok fizetni fognak, a Halászati Társaság sem akart fizetni, sok ígéretet kaptunk már. 
 
Janovics István: A Hegyközség hajlandó fizetni, a Halászati Társaság azt mondta, hogy ha 
látja azt, hogy civil szervezetek összefognak, akkor fizetni fog. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Úgy látom, hogy azért a 600eFt támogatásért, amit kap az 
önkormányzat, eladjuk a becsületünket. 
 
Janovics István: Az önkormányzat saját joga, hogy ilyen rendeletet alkosson, a gazdák 
véleményét sem kell kikérnie. A 79 gazda közül 20 neszmélyi, a 79 egyénből 9-en adtak 
hangot ennek, ebből 3 fő neszmélyi.  
 
László Ferenc: A Képviselő-testület meghozott egy rendeletet. Nem vizsgálom annak 
kérdését, hogy jó vagy rossz döntés volt-e, de a döntés előtt is több alkalommal, és azt 
követően is már harmadik alkalommal készül előterjesztés. Le kellene zárni a mezőőr 
kérdését legalább egy évre vagy így vagy úgy. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Többet tudunk, mert eddig nem volt fórum. Egyértelmű, hogy a 
gazdák nem kérik ezt a szolgáltatást. 
 
Farkas Péter: Zárjuk le ma ezt a kérdést, maradjon meg a rendelet és jövőre egy letisztázott, 
előkészített rendeletet alkossunk.  
 
Szavazás: 1 igen, 5 nem 
 
 



Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete  
59./2012. (V.29.) számú határozata 

Neszmély Község Képviselő-testülete megváltoztatja 
14. /2011. (XII. 19.) önkormányzati rendeletét a mezei őrszolgálatról 

 
Felelős: Janovics István 
Határidő: Azonnal 
 
Janovics István: Megállapítom, hogy a rendelet hatályban marad. 

 
9. A Launai Miklós Iskola további működésével kapcsolatos döntések előkészítése 
 
Janovics István: Átadom a szót László Ferenc jegyző úrnak. 
 
László Ferenc: Az előterjesztés tartalmazza a következő dokumentumokat:  
 

1. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 60./2012 (V.29.) számú 
határozata 

2. Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 20./2012 (III.6.) számú 
határozata 

3. A Dunántúli Református Egyházkerület 19/2012 ET. Határozata 
4. A Launai Miklós Iskola megszüntető okirata 
5. Közoktatási megállapodás Neszmély Község Önkormányzata és a Tatai Református 

Egyházközség között 
6. Használatba adási szerződés Neszmély Község Önkormányzata és a Tatai Református 

Egyházközség között az iskola épületére 
7. Használatba adási szerződés Neszmély Község Önkormányzata és a Tatai Református 

Egyházközség között a Művelődési Ház épületére 
8. Használatba adási szerződés Neszmélyi Református Egyházközség és a Tatai 

Református Egyházközség között a gyülekezeti ház épületére 
9. Közoktatási megállapodás Neszmély Község Önkormányzata és Dunaalmás Község 

Önkormányzata között 
10. Szándéknyilatkozat a Kempelen Farkas Ügyviteli Alapítványi Középiskola és 

Kollégium és a Launai Miklós Református Iskola között 
11. Szándéknyilatkozat a és II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola és a Launai Miklós 

Református Iskola között 
 

Vélemények: 
 
1.  Szakértői vélemény a Launai Miklós Iskola fenntartói jogának átadásáról 
2. Szakvélemény Komárom-Esztergom megye közoktatási, feladat-ellátási, 

intézményhálózati és fejlesztési tervével való összhangról 
3. Kereskedelmi és Iparkamara véleménye 
4. Launai Miklós Iskola szülői munkaközösségi véleménye 
5. Launai Miklós Iskola alkalmazotti véleménye 
6. Launai Miklós Iskola diákönkormányzat véleménye 

 
Abban az esetben, ha a Tisztelt Képviselőtestület elfogadja a határozati javaslatot, úgy a 
holnapi napon aláírásra kerülnek a dokumentumok. 
 



Takácsné Pogrányi Irén: Van kötelező előírás a felvételi körzettel kapcsolatban? 
 
Dörömbözy Margit: Bárhonnan felvehetünk gyereket, neszmélyi gyermek elsőbbséget élvez. 
 
 
Szavazás: 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete  
60./2012. (V.29.) számú határozata 

 
1 Neszmély Község Képviselőtestülete 2012. augusztus 31. dátummal az mellékelt 

megszüntető okirat elfogadásával, megszünteti a Launai Miklós Iskolát. 
 
2  Neszmély Község Képviselőtestülete az előterjesztés mellékletét képező 

dokumentumban foglaltak szerint, a közoktatási feladatok ellátására, közoktatási 
megállapodást köt a Tatai Református Egyházközséggel 

 
3 Neszmély Község Képviselőtestülete az előterjesztés mellékletét képező 

dokumentumban foglaltak szerint, a közoktatási feladatok feltételeinek biztosítása 
érdekében, Használatba-adási Szerződést köt a Tatai Református Egyházközséggel 

 
4 Neszmély Község Képviselőtestülete az előterjesztés mellékletét képező 

dokumentumban foglaltak szerint, - a Kt 88.§.(7).(13) bekezdésében foglaltaknak 
eleget téve - közoktatási megállapodást köt a Dunaalmás Község 
Önkormányzatával 

 
5 Az intézkedések pénzügyi fedezetét a költségvetés pénzügyi tartaléka terhére 

biztosítja. 
 

6 Neszmély Község Képviselőtestülete felhatalmazza a felelősöket, a 
megállapodások aláírására és a szükséges intézkedések megtételére, az átadás 
átvétel folyamatosságának biztosítására. 

 
Felelős: Janovics István polgármester 
   László Ferenc jegyző 
   Dörömbözy Margit intézményvezető 
 
Határidő: azonnal 
 

 
10.  Ádámku Attila telekvásárlási ajánlata 
11. Matuschek Győző telekvásárlási ajánlata 
 
Janovics István: Köszöntöm Ádámku Attila feleségét és Matuschek Győzőt. Összesen 3 
telekvásárlási ajánlatot kapott az önkormányzat. A következő testületi ülésre szeretném 
összevetni az ajánlatokat, addig Steinbach Ottóékkal is egyeztetünk. Lényegében két terület és 
3 ajánlat fut. Úgy tudom, hogy Matuschek Győző és Domján János kiméretette a területét. 
 
Domján János: Azt azért elmondanám, hogy időbeni előnyben vagyok. 
 



Matuschek Győző: A területet, amit én szeretnék, az a vállalkozásomhoz kellene, ennek a 
területnek egy része víz. 
 
Domján János: Nincsen kialakítva út, ahhoz, hogy a vállalkozás működhessen illetve a 
területen található bánya a rekultiváció része. 
 
Szabó Géza: Ádámku Attila ajánlatában nem szerepel ár, következő ülésre szeretnék kérni, 
amennyiben lehetséges. 
 
Ádámku Attiláné: Természetesen. 
 
Szavazás: 6 fő igennel. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete  
61./2012. (V.29.) számú határozata: 

Domján János, Matuschek Győző és Ádámku Attila telekvásárlási ajánlatát a tulajdonjogok és 
a területek ismeretében újra tárgyalja 

 
Felelős: Janovics István 
Határidő: Következő testületi ülés 
 

12. Jobbágy Bence kérelme 
 
Janovics István polgármester felolvassa Jobbágy Bence levelét, melyben elmondja, hogy 
egyéb elfoglaltsága miatt a mai ülésen nem tud részt venni. Levelében leírta, hogy zavarja a 
hajó skanzen zajhatása, illetve a Halász-közön található nagy forgalom. Javasolja, hogy csak 
gyalogos és biciklis forgalom legyen az úton, kivéve a skanzen és a hivatal dolgozói részére. 
 
Kószás Vendel Attila: Átérzem a helyzetet, csónakázni mentünk és a nyugodt, békés 
pillanatokat elrontotta a zaj, sajnos nem tudjuk elkerülni a zenét. Jelezte ezt már más is? 
 
László Ferenc: Szóban már jelezték, írásban más nem. A határértéken túli zaj szabálysértési 
tényállás, az eljárás a Kormányhivatalhoz került. Abban az esetben, ha mérik és a 
megengedett mértéket túlhaladja, akkor büntetnek. De ez nem könnyű kérdés. 
 
Gál Istvánné: Kié a letérkövezett rész? 
 
László Ferenc: A játszótér, minta az egész Duna-szakasz kezelője a vízügy. 
 
Gál Istvánné: A büféengedélyt nem a jegyző adta ki? 
 
László Ferenc: Van a skanzennek működési és mozgóárusítási engedélye. A lehetőségeink a 
következők: az önkormányzat alkothat rendeletet a közterület használatának szabályzásáról, 
előre egyeztethetünk a Zoltán alapítvánnyal a programokról, illetve Jobbágy Bence és az 
alapítvány megegyezhet úgy, hogy az önkormányzatot kihagyja. Elsődleges feladat a 
vízüggyel tisztázni a földtulajdonok kérdését és a kezelői jogot. 
Janovics István: További vélemény hiányában javaslom, hogy most ne hozzunk határozatot,, 
történjen meg további tájékozódás a felvetett kérdésben.  
 
Szavazás: 6 fő igennel 



13. Igazgatási szünet elrendelése a Polgármesteri Hivatalban 
 
László Ferenc: Igazgatási szünet időtartalma alatt a Polgármesteri Hivatal ügyeleti 
rendszerben működne, természetesen a halaszthatatlan, és a határidős ügyek intézésre 
kerülnek.  
 
Szavazás 6 fő igennel. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestülete a 
62./2012. (V.29.) számú határozatával elfogadta 

 
Igazgatási szünetet rendel el a Polgármesteri Hivatalban 2012. július 23. és 

2012. augusztus 13. közötti időben 15 munkanapra, 
valamint 2012. december 21. és 2012. december 31. közötti időben 5 munkanapra. 

Megbízza a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: László Ferenc jegyző 
Határidő: 2012. július 20.  
 
 
 

14. Egyebek 
 
Gál Istvánné: A Kulturális Munkacsoport beszámolója: az Ivó napi nyitott picék nagyon jó 
visszhanggal zajlott, ősszel szeretnénk megismételni. Május 27-én Pató Bálint képviselő 
mondott beszédet a hősök megemlékezésén. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Június 4-én 19 órakor trianoni megemlékezés lesz, verssel, 
hegedűvel, Janovics István polgármester urat kérem, hogy tájékoztassa erről a 
polgármestereket. 
 
 

Több észrevétel nem érkezett, Janovics István polgármester úr az ülést bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 

 
 
Janovics István        László Ferenc 
polgármester         jegyző 
 


